
PROTOKÓŁ NR 19/14

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej,

które odbyło się 10 października 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 9:40, a zakończyło o 11:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Stanisław Schmidt – Przewodniczący Komisji,

2. Teresa Szczepańska,

3. Zofia Ujma,

4. Mariusz Kubiak,

5. Zbigniew Piątek.

       Nieobecni usprawiedliwieni: Artur Wrona. 

Zaproszone osoby:

6. Wiesława Gajewska,

7. Jerzy Górecki. 

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Wyjazd do Szpitala „Bukowiec”.

3. Sprawy różne. 

Ad. 1 Radni rozpoczęli posiedzenie w Urzędzie Miejskim w Biurze Rady Miejskiej.

Przewodniczący P. Schmidt Stanisław zapoznał członków komisji z porządkiem obrad.

Ad. 2 Zaplanowany wyjazd do szpitala „Bukowiec” miał na celu spotkanie z Panią Prezes jednostki

Wiesławą Gajewską. Na miejsce przybył również prezes Pan Jerzy Górecki.

Pani Prezes opowiedziała radnym wszystko czego dokonała w ciągu ostatnich dwu lat (od ostatniej wizyty

K.Z.iO.S.) w szpitalu.

Zapoznała również członków komisji z problemami w funkcjonowaniu szpitala.

Jednym z takich problemów jest komunikacja ze szpitalem. Droga dojazdowa jest zniszczona. Komunikacja

autobusowa funkcjonująca na terenie Gminy Mysłakowice, uruchomiła transport osób do wsi Bukowiec, brak

jest komunikacji do szpitala, co stanowi utrudnienie dla pacjentów.

Pani  Prezes  podkreśliła  też  problem  opłat  podatkowych.  Szpital  „Bukowiec”  jest  jednym  z  większych

pracodawców w Kowarach. Warto wyjść naprzeciw jako Gmina Kowary i obniżyć podatki tej jednostce.

 

Ad. 3  W sprawach różnych Prezes Pani Gajewska oprowadziła radnych po terenie szpitala gdzie

oddano do użytku nowy oddział chirurgii i salę operacyjną oraz na teren gdzie w budowie jest obiekt SPA. 

Dwa  baseny  z  hydromasażem  oraz  basen  pływacki  dla  chorych  z  urządzeniami  ruchu  stanowić  będzie

dopełnienie do fizjoterapii i ćwiczeń zalecanych przez lekarzy.
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Całość prac jest na ukończeniu i w przyszłości obiekty będą służyć chorym.

Przewodniczący Komisji Pan Schmidt zapoznał członków komisji z programem jaki uruchomił w szkołach

podstawowych.  Programy  te  dotyczą  szkoleń  w  zakresie  udzielania  pierwszej  pomocy,  są  dalszą  częścią

rozpoczętego cyklu w latach poprzednich.

Drugim  programem  jakim  zajmował  się  Przewodniczący  KZiOS  jest  akcja  rozpowszechniania  wśród

mieszkańców oddawania szpiku kostnego potrzebującym.

W tym cyklu tego programu aż 33 osób chętnych poddało się badaniom i są potencjalnymi dawcami szpiku.

Na tym posiedzenie zakończono. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej wnioskuje aby Pan Burmistrz podjął starania mające na celu

uruchomienie komunikacji do Szpitala Bukowiec.

2. Radni K.Z.iO.S. wnioskują aby w najbliższym budżecie uwzględnić obniżkę podatku dla Szpitala

„Bukowiec”. Szpital wykonuje usługi pozakontraktowe dla mieszkańców Kowar oraz jest jednym z większych

pracodawców na terenie Kowar.

Protokołowała:                                                                                                                 Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                    Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej
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